
ZAPISNIK

s 3.  Sjednice Predsjedništva Vatrogasne  zajednice  grada Samobora održane 29. ožujka 2018. 
godine u prostorijama Vatrogasne zajednice grada Samobora, Savke Dabčević Kučar 6.

Početak sjednice u 19:00 sati.

Sjednica je sazvana pismenim putem s priloženim Dnevnim redom.

Prisutni članovi Predsjedništva: Željko Koščica, Mladen Žitković, Marijan Telišman, 
Dubravko Matijaščić, Krunoslav Makarun, Tomislav Slamar i Zdenko jednar

Prisutni članovi nadzornog odbora: Dražen Stunja.

Ostali prisutni: Renato Hribar

Odsutni članovi Predsjedništva: Damir Domin i Tomislav Jurec.

Predsjednik Željko Koščica otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne članove Predsjedništva i 
Nadzornog odbora.

Predsjednik Željko Koščica predložio je slijedeći;

DNEVNI RED

• Usvajanje zapisnika s 2. sjednice Predsjedništva
• Dogovor o održavanju godišnje skupštine Vatrogasne zajednice grada Samobora
• Izbor tajnika Vatrogasne zajednice grada Samobora
• Informacija o financijskim izvješćima za razdoblje od 01.01.-31.12.2017. godine
• Informacija o liječničkom pregledu
• Zamolbe
• Razno

Željko Koščica dao je na glasovanje priloženi dnevni red.
Jednoglasno je usvojen Dnevni red.

AD 1.) Usvajanje zapisnika s 2. Sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 
Samobora.

Izmjena i dopuna zapisnika nije bilo.

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 2. sjednice predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 
Samobora.

AD 2.) Dogovor o održavanju druge godišnje Skupštine Vatrogasne zajednice grada 



Samobora

Željko Koščica, godišnja Skupština VZG-a održala bi se 20.travnja 2018. godine u Hotelu 
Lavica. Primili smo zahtjev DVD-a Klokočevac za promjenu delegata Skupštine, zahtjev 
budemo predložili Skupštini.

Rasprave nije bilo.

Jednoglasno je  usvojen dogovor i termin o održavanju godišnje Skupštine.

AD 3.) Izbor tajnika Vatrogasne zajednice grada Samobora

Željko Koščica, mandat tajnika je na isteku predlažem da se izbor tajnika izvrši kao i prošle 
godine u Glasniku SSN.

Rasprave nije bilo.

Jednoglasno je usvojena odluka o raspisivanju natječaja za izbor tajnika Vatrogasne 
zajednice grada Samobora.

AD 4.) Informacija o financijskim izvješćima za razdoblje od 01.01.-31.12.2017. godine
Željko Koščica, predsjednik pojasnio izvješća te naveo da su navedena prenesena sredstva iz 
2016. godine velika zbog ne isplate financijskih sredstva za uređenje vatrogasnih domova i 
spremišta  koje smo isplatili u 2017. godini.
Imali smo i nadzor od strane Grada u kojemu je nisu pronađene nikakve nepravilnosti, ovakvo 
izvješće ide na Skupštinu.

Informacija se prima na znanje.

AD 5.) Informacija o liječničkom pregledu
Renato Hribar, liječnički pregled izvršen je u Domu zdravlja Zagrebačke  županije u 
organizaciji Medicine rada ispostava Samobor od 01. ožujka 2018. godine.
Na zdravstveni pregled prijavljeno je 188 vatrogasaca a prošle godine bilo je  prijavljeno 131 
vatrogasac. Povećanje od 57 vatrogasaca ili 43,51%.

Članovi  dobrovoljnih vatrogasnih društva koji su prijavili članove na liječnički pregled

RB. DVD Broj prijavljenih vatrogasaca 
na zdravstveni pregled

  
1 DVD BOBOVICA 14
2 DVD BREGANA 10
3 DVD CERJE 10
4 DVD DREŽNIK 11
5 DVD GALGOVO 13
6 DVD GORNJA VAS 12
7 DVD GRDANJCI 10
8 DVD JARUŠJE 10
9 DVD KLOKOČEVAC 9

10 DVD MOLVICE 20
11 DVD OTOK 13
12 DVD PAVUČNJAK 18
13 DVD RUDE 18
14 DVD SAMOBOR 12
15 DVD VELIKI LIPOVEC 4
16 DVD VRBOVEC 4

UKUPNO: 188



RB. DVD Broj prijavljenih vatrogasaca 
na zdravstveni pregled

  
1 DVD BOBOVICA 14
2 DVD BREGANA 10
3 DVD CERJE 10
4 DVD DREŽNIK 11
5 DVD GALGOVO 13
6 DVD GORNJA VAS 12
7 DVD GRDANJCI 10
8 DVD JARUŠJE 10
9 DVD KLOKOČEVAC 9

10 DVD MOLVICE 20
11 DVD OTOK 13
12 DVD PAVUČNJAK 18
13 DVD RUDE 18
14 DVD SAMOBOR 12
15 DVD VELIKI LIPOVEC 4
16 DVD VRBOVEC 4

UKUPNO: 188

Članovi dobrovoljni vatrogasnih društva  koji nisu prijavili svoje članove na liječnički 
pregled

RB. DVD Napomena

  

1 DVD MANJA VAS

2017. – 2 VATROGASCA

Po Zakonu o Vatrogastvu 
nedostaje još 8 liječničkih 

uvjerenja

AD 6.) Zamolbe
Željko Koščica, pristigla nam je zamolba DVD-a Bobovica za  kupnju brentača. Predložili su 
tri ponude od  kojih je najjeftinija ponuda HRT-a Šarić s  iznosom od 3.075,00 kn. Predlažem 
da se navedena financijska sredstva uplate.
Dubravko Matijaščić, mi u DVD-u imamo nove brentaće pa predlažem da ih netko dođe 
pogledati i ako im odgovara neka si ih uzmu, šteta bacati novce a nama stoje. U koliko im 
odgovaraju rađe nama uplatite ta sredstva.
Željko Koščica, predlažem da predstavnik DVD Bobovica otiđe pogledati brentače te u koliko 
im odgovaraju neka ih preuzmu a u koliko im ne odgovaraju predlažem da im se isplatite 
navedena financijska sredstva u iznosu od 3.075,00 kn (tritisučesedamdesetpetkuna)
Jednoglasno je usvojen prijedlog predsjednika.
Željko Koščica, primili smo zahtjev DVD-a Samobor o refundaciji troškova registracije 
navalnog vozila Renault Camiva s iznosom od 4.290,38 kn. Dolazimo do problema s 
povećanjem broja vozila i registracijom istih, Vatrogasnu zajednicu se ništa ne pita u vezi 
kupnje i prodaje vozila.
Mladen Žitković, predložio bi njihovo vozilo za dislokaciju na Jadran.
Željko Koščica, na zapovjedništvu vidjeti može li se računati na to vozilo ili ne. U koliko se 
može računati predlažem da im se isplate tražena financijska sredstva za registraciju.
Jednoglasno, je prihvaćen prijedlog o isplati financijskih sredstva za registraciju 
navalnog vozila u koliko se može računati na vozilo.
Željko Koščica, primili smo zamolbu DVD-a Rude za nabavu auto guma za navalno vozilo. 
DVD Rude  je u postupku nabave novog navalnog vozila te bi ulaganja u nove gume za staro 
navalno vozilo bilo nepotrebna. Predlažem u koliko se u dvije godine ne nabavi navalno 



vozilo da se isplate sredstva potrebna za nabavu auto guma za Mercedes Unimog.
Rasprave nije bilo.
Jednoglasno je donesen zaključak o isplati financijskih sredstva za nabavu auto guma u 
koliko se ne nabavi novo navalno vozilo u slijedeće dvije godine.

Željko Koščica, pristigla nam je zamolba DVD-a Bregana za  uređenje doma i spremišta. 
Predlažem da se isplate financijska sredtsva u iznosu od 25.000,00kn (dvadesetpettisučakuna)
Jednoglasno je prihvaćena zamolba DVD-a Bregana za uređenje doma i spremišta.
Željko Koščica, pristigla nam je zamolba DVD-a Manja Vas vezana uz povrat financijskih 
sredstava za kupnju visokotlačnog modula mareke Hoti, Circuti Protectur i vatrogasne opreme 
na koje su ukupno potrošili 16.490,00 kuna. Trenutno nemamo pozicije u financijskom planu 
da bi mogli izvršiti povrat. Navedenu opremu mogu kandidirati u ured Vatrogasne zajednice s 
iznosom do 10.000,00 kn (desettisučakuna)
Rasprave nije bilo.
Jednoglasno je prihvaćen prijedlog o ne isplati financijskih sredstava DVD-u Manja Vas 
za kupnju visokotlačnog modula i opreme.
Željko Koščica, primili smo dopis DVD-a Molvice.
Tomislav Slamar, pojasnio dopis.
Željko Koščica, predlažem da navedenu opremu kandidirate u ured Zajednice do visine od 
10.000,00 kn (desettisučakuna) a za motornu crpku da se dogovorite s zapovjednikom 
Zajednice oko predaje za JVP.
Rasprave nije bilo.
Jednoglasno je usvojen prijedlog o predaji motorne pumpe JVP-u Grada Samobora.
Željko Koščica, primili smo zamolbu DVD-a Petkov Breg za pomoć u nabavci informatičke 
opreme i metalnih garderobnih ormara. Vatrogasna zajednica do sada nije isplaćivala sredstva 
za nabavu informatičke opreme i metalnih garderobnih ormara te u financijskom planu 
nemamo pozicije iz koje bi se to moglo isplatiti.
Dražen Stunja, moj DVD si ne  može sam kupiti navedenu osnovnu informatičku opremu za 
svoj rad, jer financijska sredstva u iznosu od 13.000,00 kn koje dobijemo za redovnu 
djelatnost od strane Zajednice nisu nam dovoljna za rad.
Rasprave nije bilo.
Jednoglasno je usvojen prijedlog o ne isplati financijskih sredstva.
Željko Koščica, nabavili smo 13 mobilnih radio stanica za potrebe članica Zajednice te ih 
sada moramo ugraditi u vozilo. Pristigla nam je ponuda RADIA-Moto za ugradnju s iznosom 
od 13.601.25 kn. Predlažem da usvojimo tu ponudu.
Rasprave nije bilo.
Jednoglasno je usvojena ponuda Radia-Moto.

AD 11.) Razno
Željko Koščica, u razgovoru smo s Gradom o kreditu Vatrogasne zajednice grada Samobora 
za kupnju vozila vozila za JVP Grada Samobora, DVD Rude, VZG Samobor. Napravili bi 
sastanak s predstavnicima DVD-a da vidimo njihove prijedloge.

Željko Koščica, imamo skupštine 151.Samoborske brigade, VZO Klinča Sela i DVD-a Petkov 
Breg.
Za Skupštinu 151. Samoborske brigade predložen je Marijan Telišman, za skupštinu VZO 
Klinča Sela prijavio se Zdenko Jednar a za skupštinu DVD-a Petkov Breg Mladen Žitković.

Mladen Žitković, natjecanje vatrogasne zajednice grada Samobora održalo bi se kako je i 
dogovoreno prvu nedjelju u šestom mjesecu a vatrogasnu vježbu održali bi u mjesecu zaštite 
od  požara.



Rasprave nije bilo.

Željko Koščica, hvala Vam na suradnji te bi zaključio Sjednicu.

Sjednica završila u 21:05 sati.

ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK
 Renato Hribar ,v.r.             Željko Koščica, 
v.r.

Sjednica snimljena pod brojem: 180000_001


